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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Átverés az ezévi helikopteres felderítés!? ”
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Önök által benyújtott 2012 . évi költségvetési tervezet szerint az Orbán-kormány jövőre 79 millió
forintot szán a parlagfű elleni közérdekű védekezés végrehajtásának támogatására . Ez az összeg,
több mint egymilliárd forintos forráselvonást jelent az el őző évi költségvetéshez képest .
Mindeközben a Vidékfejlesztési Minisztérium arról tájékoztatott, hogy ebben az évbe n
hozzávető legesen 100 millió forintért „pilot program” keretében új felderítési módszert próbálna k
ki, melynek jöv őbeli alkalmazhatóságát, jogszabályba illeszthetőségét még a napokban is
vizsgálják .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért dobtak/dobnak ki az ablakon 100 millió forintot 2011-ben, mikor tudják, hogy a
jövőre rendelkezésre álló összegbő l nem lehet a helikopteres felderítést alkalmazni?
A 2012 . évi tervezet szem előtt tartásával, hogyan tervezik ígéretüknek megfelelően jövőre
helikopterrel felderíteni a parlagf űvel szennyezett területeket ?

- Nem gondolják, hogy hiábavaló, elfecsérelt idő volt az ezévi „pilot program” ?
Mivel fogják hitegetni a továbbiakban a parlagfű pollenjétő l szenvedő betegeket?

Várom megtisztel ő válaszát!

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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